

**ACTIVITIES OF EUROPEAN NETWORK CHURCH ON THE MOVE DELEGATE**  
**HUGO CHARLES CASTELLI EYRE**  
**IN THE CONFERENCE OF INGOs 2020-2023**

Transmission of correspondence from NGO-Unit to EN-RE representatives googlegroup

Writing articles on EN-RE website about the Conference of INGOs and Council of Europe in English, French, Spanish with occasional articles in other languages.

Online participation in all the sessions of the Conference in the period.

Online participation in the Committee *Interreligious and Interconvictional Dialogue*:

- Transmission to the committee of information about persecution of Christians in Pakistan due to the burning of Coran's in Sweden and Denmark.
- Email to the Spanish Ministry of Foreign Affairs during Spain's chairmanship of the EU to seek enforcement of bans on Coran burning in Sweden and Denmark: Verbal acknowledgment
- Email to the Committee members about a Spanish interreligious document dealing with alleged genocide in Gaza following Hamas's terrorist attack of October 7 2023, issued by EN-RE affiliate Redes Cristianas.
- [Translation into Spanish of the Rapport provisoire of 2013](#) of the Human Rights Committee Religions and Human Rights since the document was published exclusively in French

Actions to promote the Recommendation CONF/PLE(2017)REC2 in Spanish multinationals

- Following projection of the Human Rights Film "The Illusion of Abundance", co-financed by the Catholic umbrella organization CIDSE, in the EU offices in Madrid sent an email to the Secretary General of the Council of Europe suggesting the film could be shown at the Reykyavik Summit. Received a reply from the General Directorate of Democracy advising that the agenda for the Summit was the responsibility of Iceland.
- Sent details of the [CIDSE report on the film](#) with a 2 minute trailer to the [BHRRC](#) which agreed to upload the report on their 14 different language websites.

*Online participation in Committee NGOs as advocates for gender equality and women's rights*

---

**ACTIVITES DU DÉLÉGUÉ DU RÉSEAU EUROPÉEN EGLISES ET LIBERTÉS EN-RE**  
**HUGO CHARLES CASTELLI EYRE**  
**DANS LA CONFERENCE DES OING 2020-2023**

Transmission de la correspondance de l'Unité ONG aux représentants d'EN-RE googlegroup

Rédaction d'articles sur le site web d'EN-RE concernant la Conférence des OING et le Conseil de l'Europe en anglais, français et espagnol avec des articles occasionnels dans d'autres langues.

Participation en ligne à toutes les sessions de la Conférence au cours de la période.

Participation en ligne à la *Commission pour le Dialogue interreligieux et interconvictionnel* :

- Transmission à la commission des informations sur la persécution des chrétiens au Pakistan en raison de l'incinération de Corans en Suède et au Danemark, suivie d'un courriel au ministère espagnol des affaires étrangères pendant la présidence espagnole de l'UE pour demander l'application de l'interdiction de l'incinération de Corans en Suède et au Danemark : Reconnaissance verbale
- Courriel aux membres de la commission concernant un document interreligieux espagnol traitant du génocide présumé à Gaza suite à l'attaque terroriste du Hamas du 7 octobre 2023, publié par Redes Cristianas, affilié à EN-RE.

-[Traduction en espagnol](#) du Rapport provisoire 2013 du Comité des droits de l'homme Religions et droits de l'homme.

Actions visant à promouvoir la recommandation CONF/PLE(2017)REC2 dans les multinationales espagnoles

- Suite à la projection du film sur les droits de l'homme "L'illusion de l'abondance", cofinancé par l'organisation faïtière catholique CIDSE, dans les bureaux de l'UE à Madrid, a envoyé un courriel au secrétaire général du Conseil de l'Europe suggérant que le film pourrait être projeté lors du sommet de Reykyavik. Il a reçu une réponse de la Direction générale de la démocratie indiquant que l'ordre du jour du sommet relevait de la responsabilité de l'Islande.

- Envoyé les détails du [rapport de la CIDSE](#) sur le film avec une bande-annonce de 2 minutes au [BHRRC](#) qui a accepté de télécharger le rapport sur ses 14 sites Internet en différentes langues.

Participation en ligne au *Comité: ONGs en tant que défenseurs de l'égalité des genres et des droits des femmes.*